

# 價單 Price List

第一部份：基本資料

Part 1: Basic Information

發展項目名稱 Name of Development	維港·星岸 Stars by the Harbour	期數 (如有) Phase No. (if any)	--
發展項目位置 Location of Development	紅鸞道7號 7 Hung Luen Road		
發展項目(或期數)中的住宅物業的總數 The total number of residential properties in the development (or phase of the development)			321

印製日期 Date of Printing	價單編號 Number of Price List
10/10/2016	7

修改價單(如有)

Revision to Price List (if any)

修改日期 Date of Revision	經修改的價單編號 Numbering of Revised Price List	如物業價錢經修改，請以「✓」標示 Please use "✓" to indicate changes to prices of residential properties
		價錢 Price
18/10/2016	7A	
26/10/2016	7B	
31/10/2016	7C	
10/11/2016	7D	
12/11/2016	7E	
17/11/2016	7F	
23/11/2016	7G	
28/11/2016	7H	
1/12/2016	7I	✓
19/12/2016	7J	
16/1/2017	7K	
8/2/2017	7L	
28/2/2017	7M	
12/3/2017	7N	✓
13/7/2017	7O	✓
31/7/2017	7P	

第二部份：面積及售價資料 Part 2: Information on Area and Price

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元, 每平方米 (元, 每平方呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
1	25	A	130.836 (1408) 露台 Balcony: 3.627 (39) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$51,431,000	393,095 (36,528)	---	6.670 (72)	---	---	---	---	---	---	---	---
1	25	B	101.858 (1096) 露台 Balcony: 2.995 (32) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$39,155,000	384,408 (35,725)	---	4.003 (43)	---	---	---	---	---	---	---	---
1	25	C	78.555 (846) 露台 Balcony: 2.038 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$25,782,000	328,203 (30,475)	---	3.893 (42)	---	---	---	---	---	---	---	---
1	26	A	130.836 (1408) 露台 Balcony: 3.627 (39) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$52,459,000	400,952 (37,258)	---	6.670 (72)	---	---	---	---	---	---	---	---
1	26	B	101.858 (1096) 露台 Balcony: 2.995 (32) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$39,742,000 \$40,934,000 \$42,162,000	390,171 (36,261) 401,873 (37,349) 413,929 (38,469)	---	4.003 (43)	---	---	---	---	---	---	---	---
1	26	C	81.033 (872) 露台 Balcony: 2.038 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$27,280,000	336,653 (31,284)	---	3.645 (39)	---	---	---	---	---	---	---	---
1	27	A	130.836 (1408) 露台 Balcony: 3.627 (39) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$53,507,000	408,962 (38,002)	---	6.670 (72)	---	---	---	---	---	---	---	---
1	27	B	101.858 (1096) 露台 Balcony: 2.995 (32) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$40,337,000 \$41,547,000	396,012 (36,804) 407,891 (37,908)	---	4.003 (43)	---	---	---	---	---	---	---	---
1	27	C	81.033 (872) 露台 Balcony: 2.038 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$27,553,000	340,022 (31,597)	---	3.645 (39)	---	---	---	---	---	---	---	---
1	30	A	130.836 (1408) 露台 Balcony: 3.627 (39) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$67,821,000	518,367 (48,168)	---	6.670 (72)	---	---	---	---	---	---	---	---
1	30	B	101.858 (1096) 露台 Balcony: 2.995 (32) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$47,718,000	468,476 (43,538)	---	4.003 (43)	---	---	---	---	---	---	---	---

第二部份：面積及售價資料 Part 2: Information on Area and Price

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元, 每平方米 (元, 每平方呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
1	30	C	81.033 (872) 露台 Balcony: 2.038 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$33,631,000 \$34,640,000	415,028 (38,568) 427,480 (39,725)	---	3.645 (39)	---	---	---	---	---	---	---	---
1	31	A	130.836 (1408) 露台 Balcony: 3.627 (39) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$76,023,000 \$78,304,000	581,056 (53,994) 598,490 (55,614)	---	6.670 (72)	---	39.493 (425)	---	---	---	---	---	---
1	31	B	101.858 (1096) 露台 Balcony: 2.995 (32) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$54,718,000 \$56,360,000	537,199 (49,925) 553,319 (51,423)	---	4.003 (43)	---	38.165 (411)	---	---	---	---	---	---
1	31	C	81.033 (872) 露台 Balcony: 2.038 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$34,584,000 \$35,622,000	426,789 (39,664) 439,599 (40,851)	---	3.645 (39)	---	---	---	---	---	---	---	---
2	25	A	101.093 (1088) 露台 Balcony: 2.889 (31) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$38,878,000	384,577 (35,733)	---	4.015 (43)	---	---	---	---	---	---	---	---
2	25	B	102.233 (1100) 露台 Balcony: 2.986 (32) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$39,363,000	385,032 (35,785)	---	4.303 (46)	---	---	---	---	---	---	---	---
2	25	C	75.052 (808) 露台 Balcony: 2.032 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$24,134,000	321,564 (29,869)	---	3.660 (39)	---	---	---	---	---	---	---	---
2	26	A	101.093 (1088) 露台 Balcony: 2.889 (31) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$39,460,000	390,334 (36,268)	---	4.015 (43)	---	---	---	---	---	---	---	---
2	26	B	102.233 (1100) 露台 Balcony: 2.986 (32) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$39,954,000	390,813 (36,322)	---	4.303 (46)	---	---	---	---	---	---	---	---
2	26	C	76.145 (820) 露台 Balcony: 2.032 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$24,724,000	324,696 (30,151)	---	3.660 (39)	---	---	---	---	---	---	---	---

第二部份：面積及售價資料 Part 2: Information on Area and Price

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元, 每平方米 (元, 每平方呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
2	30	A	101.093 (1088) 露台 Balcony: 2.889 (31) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	<del>\$47,379,000</del> \$48,800,000	<del>468,667</del> (43,547) 482,724 (44,853)	---	4.015 (43)	---	---	---	---	---	---	---	---
2	30	B	102.233 (1100) 露台 Balcony: 2.986 (32) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	<del>\$47,971,000</del> \$49,410,000	<del>469,232</del> (43,610) 483,308 (44,918)	---	4.303 (46)	---	---	---	---	---	---	---	---
2	30	C	76.145 (820) 露台 Balcony: 2.032 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	<del>\$30,477,000</del> <del>\$31,391,000</del> \$32,333,000	<del>400,250</del> (37,167) <del>412,253</del> (38,282) 424,624 (39,430)	---	3.660 (39)	---	---	---	---	---	---	---	---
2	31	A	101.093 (1088) 露台 Balcony: 2.889 (31) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	<del>\$53,579,000</del> \$55,186,000	<del>529,997</del> (49,245) 545,893 (50,722)	---	4.015 (43)	---	32.588 (351)	---	---	---	---	---	---
2	31	B	102.233 (1100) 露台 Balcony: 2.986 (32) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	<del>\$53,665,000</del> \$55,275,000	<del>524,928</del> (48,786) 540,677 (50,250)	---	4.303 (46)	---	28.873 (311)	---	---	---	---	---	---
2	31	C	76.145 (820) 露台 Balcony: 2.032 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	<del>\$31,339,000</del> \$32,279,000	<del>411,570</del> (38,218) 423,915 (39,365)	---	3.660 (39)	---	---	---	---	---	---	---	---

第二部份：面積及售價資料 Part 2: Information on Area and Price

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元, 每平方米 (元, 每平方呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
3	29	A	104.609 (1126)	\$48,271,000	461,442 (42,869)	---	4.303 (46)	---	---	---	---	---	---	---	
			露台 Balcony: 3.000 (32)	\$49,719,000	475,284 (44,155)										
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$51,211,000	489,547 (45,480)										
3	29	C	82.265 (885)	\$32,122,000	390,470 (36,296)	---	4.538 (49)	---	---	---	---	---	---	---	
			露台 Balcony: 2.268 (24)	\$33,086,000	402,188 (37,385)										
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$34,079,000	414,259 (38,507)										
3	30	A	104.609 (1126)	\$48,993,000	468,344 (43,511)	---	4.303 (46)	---	---	---	---	---	---	---	
			露台 Balcony: 3.000 (32)	\$50,463,000	482,396 (44,816)										
3	30	B	123.411 (1328)	\$56,593,000	458,573 (42,615)	---	4.477 (48)	---	---	---	---	---	---	---	
			露台 Balcony: 3.524 (38)	\$58,291,000	472,332 (43,894)										
3	30	C	82.265 (885)	\$32,442,000	394,360 (36,658)	---	4.538 (49)	---	---	---	---	---	---	---	
			露台 Balcony: 2.268 (24)	\$33,415,000	406,187 (37,757)										
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$34,417,000	418,367 (38,889)										

第二部份：面積及售價資料 Part 2: Information on Area and Price

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元, 每平方米 (元, 每平方米呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area)																
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				平方米(平方呎) sq. metre (sq. ft.)																
													空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
3	31	A	104.609 (1126)	\$55,235,000	528,014 (49,054)	---	4.303 (46)	---	32.555 (350)	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---		
			露台 Balcony: 3.000 (32)	\$56,892,000	543,854 (50,526)																	
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$58,599,000	560,172 (52,042)																	
				\$61,529,000	588,181 (54,644)																	
3	31	B	123.411 (1328)	\$63,089,000	511,211 (47,507)	---	4.477 (48)	---	32.539 (350)	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---		
			露台 Balcony: 3.524 (38)	\$64,982,000	526,549 (48,932)																	
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$66,931,000	542,342 (50,400)																	
				\$70,278,000	569,463 (52,920)																	
3	31	C	82.265 (885)	\$33,360,000	405,519 (37,695)	---	4.538 (49)	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---		
			露台 Balcony: 2.268 (24)	\$34,361,000	417,687 (38,826)																	
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$35,392,000	430,219 (39,991)																	
				\$37,162,000	451,735 (41,991)																	
5	30	A	126.174 (1358)	\$50,827,000	402,833 (37,428)	---	5.990 (64)	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---			
			露台 Balcony: 3.722 (40)	\$52,352,000	414,919 (38,551)																	
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)																			

第二部份：面積及售價資料 Part 2: Information on Area and Price

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元, 每平方米 (元, 每平方呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
5	30	B	99.159 (1067)	\$40,772,000	411,178 (38,212)	---	4.938 (53)	---	---	---	---	---	---	---	
			露台 Balcony: 2.626 (28)	\$41,995,000	423,512 (39,358)										
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$43,255,000	436,219 (40,539)										
5	30	C	70.119 (755)	\$25,445,000	362,883 (33,702)	---	3.143 (34)	---	---	---	---	---	---	---	
			露台 Balcony: 2.000 (22)	\$26,208,000	373,765 (34,713)										
5	31	A	126.174 (1358)	\$57,621,000	456,679 (42,431)	---	5.990 (64)	---	35.978 (387)	---	---	---	---	---	
			露台 Balcony: 3.722 (40)	\$59,350,000	470,382 (43,704)										
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$61,131,000	484,498 (45,015)										
5	31	B	99.159 (1067)	\$47,069,000	474,682 (44,113)	---	4.938 (53)	---	34.890 (376)	---	---	---	---	---	
			露台 Balcony: 2.626 (28)	\$48,481,000	488,922 (45,437)										
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$49,935,000	503,585 (46,799)										
5	31	C	70.119 (755)	\$25,701,000	366,534 (34,041)	---	3.143 (34)	---	---	---	---	---	---	---	
			露台 Balcony: 2.000 (22)	\$26,472,000	377,530 (35,062)										
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	\$27,266,000	388,853 (36,114)										

## 第三部份：其他資料

## Part 3 : Other Information

1) 準買家應參閱發展項目的售樓說明書，以了解該項目的資料。  
Prospective purchasers are advised to refer to the sales brochure for the Development for information on the Development.

2) 根據《一手住宅物業銷售條例》第 52(1)條及第 53(2)及(3)條， -  
According to sections 52(1) and 53(2) and (3) of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance, -

### 第 52(1)條 / Section 52(1)

在某人就指明住宅物業與擁有人訂立臨時買賣合約時，該人須向擁有人支付售價的 5%的臨時訂金。

A preliminary deposit of 5% of the purchase price is payable by a person to the owner on entering into a preliminary agreement for sale and purchase in respect of the specified residential property with the owner.

### 第 53(2)條 / Section 53(2)

如某人於某日期訂立臨時買賣合約，並於該日期後的 5 個工作日內，就有關住宅物業簽立買賣合約，則擁有人必須在該日期後的 8 個工作日內，簽立該買賣合約。

If a person executes an agreement for sale and purchase in respect of the residential property within 5 working days after the date on which the person enters into the preliminary agreement for sale and purchase, the owner must execute the agreement for sale and purchase within 8 working days after that date.

### 第 53(3)條 / Section 53(3)

如某人於某日期訂立臨時買賣合約時，但沒有於該日期後的 5 個工作日內，就有關住宅物業簽立買賣合約，則 - (i) 該臨時合約即告終止；(ii) 有關的臨時訂金即予沒收；及 (iii) 擁有人不得就該人沒有簽立買賣合約而針對該人提出進一步申索。

If a person does not execute an agreement for sale and purchase in respect of the residential property within 5 working days after the date on which the person enters into the preliminary agreement for sale and purchase-

(i) the preliminary agreement is terminated;(ii) the preliminary deposit is forfeited; and (iii) the owner does not have any further claim against the person for the failure.

3) 實用面積及屬該住宅物業其他指明項目的面積是按《一手住宅物業銷售條例》第 8 條及附表二第 2 部的計算得出的。

The saleable area and area of other specified items of the residential property are calculated in accordance with section 8 and Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

4)(i) 註：於本第 4 節內，「售價」指本價單第二部份表中所列之價錢，而「成交金額」指臨時買賣合約及買賣合約所載之價錢（即售價經計算適用折扣後之價錢）。因應不同支付條款及／或折扣按售價計算得出之價目，皆以四捨五入方式換算至千位數作為成交金額。

Note: In this section 4, "Price" means the price set out in Part 2 of this price list, and "Transaction Price" means the purchase price set out in the preliminary agreement for sale and purchase and agreement for sale and purchase, i.e. the purchase price after applying the applicable discounts on the Price. The price obtained after applying the relevant terms of payment and/or applicable discounts on the Price will be rounded to the nearest thousand (i.e. if the hundreds digit of the price obtained is 5 or above, rounded up to the nearest thousand or if the hundreds digit of the price obtained is 4 or below, rounded down to the nearest thousand) to determine the Transaction Price.

### **支付條款:**

#### **Terms of Payment :**

##### **(一) 「靈活置業易」付款計劃 – 照售價**

1. 成交金額 5% 臨時訂金於買方簽署臨時買賣合約時繳付，買方並須於其後 5 個工作天內簽署買賣合約。
2. 成交金額 5% 加付訂金於買方簽署臨時買賣合約後 90 天內繳付。
3. 成交金額 5% 於買方簽署臨時買賣合約後 120 天內繳付。
4. 成交金額 85% 成交金額餘款於買方簽署臨時買賣合約後 180 天內繳付。

##### **(1) “Flexible Purchase” Payment Scheme – The Price**

1. 5% of the Transaction Price being the Preliminary Deposit shall be paid upon signing of the preliminary agreement for sale and purchase. The agreement for sale and purchase must be signed by the Purchaser within 5 working days thereafter.
2. 5% of the Transaction Price being the Further Deposit shall be paid within 90 days after the Purchaser signs the preliminary agreement for sale and purchase.
3. 5% of the Transaction Price shall be paid within 120 days after the Purchaser signs the preliminary agreement for sale and purchase.
4. 85% of the Transaction Price being balance of the Transaction Price shall be paid within 180 days after the Purchaser signs the preliminary agreement for sale and purchase.

(二) 「Super Stars 39」付款計劃 – 照售價

1. 成交金額 5% 臨時訂金於買方簽署臨時買賣合約時繳付，買方並須於其後 5 個工作天內簽署買賣合約。
2. 成交金額 5% 加付訂金於買方簽署臨時買賣合約後 90 天內繳付。
3. 成交金額 5% 於買方簽署臨時買賣合約後 120 天內繳付。
4. 成交金額 5% 於買方簽署臨時買賣合約後 180 天內繳付。
5. 成交金額 8.25% 買方分 33 期每月支付，每期金額均等（即每期為成交金額 0.25%），第一期於買方簽署臨時買賣合約後第 181 天（「第一期付款日」）繳付，之後每一月份同日繳付一期（唯受下文「提前付清成交金額餘款」條款限制）。
6. 成交金額 71.75% 於買方上述第 5 項最後一期應付日期當日後之一個月份同日（「餘額付款日」）繳付（唯受下文「提前付清成交金額餘款」條款限制）。

「提前付清成交金額餘款」條款：

- (i) 如買方欲於「餘額付款日」前全數付清當其時之成交金額餘款，買方可於「第一期付款日」後但於「餘額付款日」前之一個月份同日之前任何時間向賣方發出書面通知，發出該通知後買方須於該通知日期後之一個月份同日付清當其時之成交金額餘款。
- (ii) 如買方在完成買賣交易及簽署住宅物業之轉讓契之前以任何方式提名任何人接受住宅物業之轉讓契、轉售住宅物業或轉讓買賣合約之利益、或簽立任何協議進行任何上述行為，買方須在兩個公曆月內全數付清當其時之成交金額餘款。

「Super Stars 39」優惠

買方必須簽署在成交前佔用所購住宅物業之許可協議（格式由賣方訂明，買方不得要求任何修改），主要條款如下：

1. 許可佔用期一公曆年中之每月許可費用為：成交金額 x 「指定百分比」 x 3.5% ÷ 12。許可佔用期第一、二、三和四公曆年之「指定百分比」依次為 80%、77%、74% 和 71%。（註：賣方保留權利於「相關利率」有所變化時將其後之每月許可費用修改為成交金額 x 適用之「指定百分比」x（變化後之「相關利率」- 1.5%）÷ 12。「相關利率」指香港上海滙豐銀行有限公司指明的港元最優惠利率。）
2. 許可佔用期由「第一期付款日」至買賣合約訂定的成交日期為止。
3. 買方必須負責繳付許可協議之印花稅裁定費及印花稅（如有）、簽署許可協議所需之所有律師費及於許可佔用期內該住宅物業之管理費、差餉、地租及其它開支等。

詳情以相關交易文件條款為準。

(2) “Super Stars 39” Payment – The Price

1. 5% of the Transaction Price being the Preliminary Deposit shall be paid upon signing of the preliminary agreement for sale and purchase. The agreement for sale and purchase must be signed by the Purchaser within 5 working days thereafter.
2. 5% of the Transaction Price being the Further Deposit shall be paid within 90 days after the Purchaser signs the preliminary agreement for sale and purchase.
3. 5% of the Transaction Price shall be paid within 120 days after the Purchaser signs the preliminary agreement for sale and purchase.
4. 5% of the Transaction Price shall be paid within 180 days after the Purchaser signs the preliminary agreement for sale and purchase.
5. 8.25% of the Transaction Price shall be paid by the Purchaser in 33 equal monthly instalments of 0.25% of the Transaction Price each, the first such instalment shall be paid on the 181st day after the Purchaser signs the preliminary agreement for sale and purchase (the “First Instalment Payment Date”) and each subsequent instalment shall be paid by the Purchaser on the date falling one calendar month after the due date of the previous instalment (subject to the “Early Payment of Balance of Transaction Price” provisions below).
6. 71.75% of the Transaction Price shall be paid by the Purchaser on the date falling one calendar month after the due date of the last instalment mentioned in item 5 above (the “Balance Payment Date”) (subject to the “Early Payment of Balance of Transaction Price” provisions below).

“Early Payment of Balance of Transaction Price” provisions :

- (i) Should the Purchaser wish to pay the then remaining balance of the Transaction Price earlier than the Balance Payment Date, the Purchaser may at any time after the First Instalment Payment Date but before the date falling one calendar month before the date of the Balance Payment Date issue a written notice to the Vendor in which case the Purchaser shall pay the then remaining balance of the Transaction Price on the date falling one calendar month after the date of that notice.
- (ii) If at any time the Purchaser nominates any person to take up the assignment of the residential property, sub-sells the residential property or transfer the benefit of the agreement for sale and purchase in any manner whatsoever or enter into any agreement so to do before completion of the sale and purchase and execution of the assignment, the then remaining balance of the Transaction Price shall be paid by the Purchaser within two calendar months.

“Super Stars 39” Benefit

The Purchaser must enter into a Licence Agreement for the pre-completion occupation of the property purchased in the form prescribed by the Vendor (the Purchaser shall not request any amendment to the Licence Agreement), the principal terms of which are as follows:

1. The monthly licence fee in a calendar year of the licence period is: the Transaction Price x “Specified Percentage” x 3.5% ÷ 12. The “Specified Percentage” in the 1<sup>st</sup>, 2<sup>nd</sup>, 3<sup>rd</sup> and 4<sup>th</sup> calendar year of the licence period is 80%, 77%, 74% and 71%, respectively (note: the Vendor reserves the right to, where there is any change in the “Relevant Rate”, adjust the subsequent monthly licence fee to: the Transaction Price x the applicable “Specified Percentage” x (“Relevant Rate” after the change - 1.5%) ÷ 12. “Relevant Rate” means the Hong Kong Dollar best lending rate specified by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited).
2. The licence period shall commence from the First Instalment Payment Date until the completion date stipulated in the agreement for sale and purchase.
3. The Purchaser shall be responsible to pay for the stamp duty adjudication fee and stamp duty (if any) on the Licence Agreement, the legal costs for the preparation and execution of the Licence Agreement and the management fees, government rates and rents and all other outgoings, etc. of the residential property within the licence period.

The above are subject to the terms and conditions of the relevant transaction documents.

4)(ii) **售價獲得折扣基礎: The basis on which any discount on the price is available:**

- (a) 見 4(iii)。  
See 4(iii).

4)(iii) **可就購買發展項目中的指明住宅物業而連帶獲得的任何贈品、財務優惠或利益:**

**Any gift, or any financial advantage or benefit, to be made available in connection with the sale and purchase of a specified residential property in the Development:**

- (a) 見 4(i)。  
See 4(i).

(b) (只適用於「靈活置業易」付款計劃)

買方簽署臨時買賣合約購買本價單所列之住宅物業，可享有以下其中一項優惠(買方必須於簽署臨時買賣合約時決定選用以下其中一項優惠)：

(1) (i) 「代繳從價印花稅(上限為成交金額 10.5%)」優惠； 及

受限於相關交易文件條款及條件(包括但不限於買方須依照買賣合約訂定的日期付清所購住宅物業每一期樓款及餘款#)，賣方會代買方繳付所購之住宅物業所須就買賣合約繳付的從價印花稅(上限為成交金額的 10.5%)。

(ii) 「代繳買家印花稅(上限為成交金額 10.5%)」優惠

受限於相關交易文件條款及條件(包括但不限於買方須依照買賣合約訂定的日期付清所購住宅物業每一期樓款及餘款#)，賣方會代買方繳付所購之住宅物業所須就買賣合約繳付的買家印花稅(上限為成交金額的 10.5%)。

或

(2) (i) 額外售價 7% 折扣； 及

(ii) 「代繳從價印花稅(上限為成交金額 15%)」優惠

受限於相關交易文件條款及條件(包括但不限於買方須依照買賣合約訂定的日期付清所購住宅物業每一期樓款及餘款#)，賣方會代買方繳付所購之住宅物業所須就買賣合約繳付的從價印花稅(上限為成交金額的 15%)。

或

(3) (i) 額外售價 17.5% 折扣； 及

(ii) 「代繳從價印花稅(上限為成交金額 4.25%)」優惠

受限於相關交易文件條款及條件(包括但不限於買方須依照買賣合約訂定的日期付清所購住宅物業每一期樓款及餘款#)，賣方會代買方繳付所購之住宅物業所須就買賣合約繳付的從價印花稅(上限為成交金額的 4.25%)。

或

(4) 印花稅優惠

買方可獲額外售價 21% 折扣。

# 以賣方代表律師實際收到款項日期計算。

**(Only applicable to “Flexible Purchase” Payment Scheme )**

A Purchaser who signs the preliminary agreement for sale and purchase to purchase a residential property listed in this price list shall be entitled to enjoy either one of the benefits set out below (the Purchaser must choose either one of the benefits upon signing of the preliminary agreement for sale and purchase) :

(1) (i) “Ad Valorem Stamp Duty (maximum 10.5% of the Transaction Price)” Benefit ; **AND**

Subject to the terms and conditions of the relevant transaction documents (including without limitation that the Purchaser shall settle each part payment and the balance of the Transaction Price# according to the respective dates stipulated in the agreement for sale and purchase), the Vendor will pay the Ad Valorem Stamp Duty payable by the Purchaser for the purchase of the relevant residential property on the agreement for sale and purchase for the Purchaser, subject however to a cap of 10.5% of the Transaction Price.

(ii) “Buyer’s Stamp Duty (maximum 10.5% of the Transaction Price)” Benefit

Subject to the terms and conditions of the relevant transaction documents (including without limitation that the Purchaser shall settle each part payment and the balance of the Transaction Price# according to the respective dates stipulated in the agreement for sale and purchase), the Vendor will pay the Buyer’s Stamp Duty payable by the Purchaser for the purchase of the relevant residential property on the agreement for sale and purchase for the Purchaser, subject however to a cap of 10.5% of the Transaction Price.

**OR**

(2) (i) An extra 7% discount from the Price; **AND**

(ii) “Ad Valorem Stamp Duty (maximum 15% of the Transaction Price)” Benefit

Subject to the terms and conditions of the relevant transaction documents (including without limitation that the Purchaser shall settle each part payment and the balance of the Transaction Price# according to the respective dates stipulated in the agreement for sale and purchase), the Vendor will pay the Ad Valorem Stamp Duty payable by the Purchaser for the purchase of the relevant residential property on the agreement for sale and purchase for the Purchaser, subject however to a cap of 15% of the Transaction Price.

**OR**

(3) (i) An extra 17.5% discount from the Price; **AND**

(ii) “Ad Valorem Stamp Duty (maximum 4.25% of the Transaction Price)” Benefit

Subject to the terms and conditions of the relevant transaction documents (including without limitation that the Purchaser shall settle each part payment and the balance of the Transaction Price# according to the respective dates stipulated in the agreement for sale and purchase), the Vendor will pay the Ad Valorem Stamp Duty payable by the Purchaser for the purchase of the relevant residential property on the agreement for sale and purchase for the Purchaser, subject however to a cap of 4.25% of the Transaction Price.

**OR**

**(4) Stamp Duty Benefit**

An extra 21% discount from the Price will be offered to the Purchaser.

# The actual date of payment(s) received by the Vendor's solicitors shall be considered as the date of settlement of payment by the Purchaser.

**(c) (只適用於「Super Stars 39」付款計劃)**

買方簽署臨時買賣合約購買本價單所列之住宅物業，可享有以下其中一項優惠(買方必須於簽署臨時買賣合約時決定選用以下其中一項優惠)：

**(1) 「代繳從價印花稅(上限為成交金額 12%)」優惠**

受限於相關交易文件條款及條件(包括但不限於買方須依照買賣合約訂定的日期付清所購住宅物業每一期樓款及餘款#)，賣方會代買方繳付所購之住宅物業所須就買賣合約繳付的從價印花稅(上限為成交金額的 12%)。

或

**(2) (i) 額外售價 9% 折扣; 及**

**(ii) 「代繳從價印花稅(上限為成交金額 4.25%)」優惠**

受限於相關交易文件條款及條件(包括但不限於買方須依照買賣合約訂定的日期付清所購住宅物業每一期樓款及餘款#)，賣方會代買方繳付所購之住宅物業所須就買賣合約繳付的從價印花稅(上限為成交金額的 4.25%)。

或

**(3) 印花稅優惠**

買方可獲額外售價 13% 折扣。

# 以賣方代表律師實際收到款項日期計算。

**(Only applicable to “Super Stars 39” Payment)**

A Purchaser who signs the preliminary agreement for sale and purchase to purchase a residential property listed in this price list shall be entitled to enjoy either one of the benefits set out below (the Purchaser must choose either one of the benefits upon signing of the preliminary agreement for sale and purchase) :

**(1) “Ad Valorem Stamp Duty (maximum 12% of the Transaction Price)” Benefit**

Subject to the terms and conditions of the relevant transaction documents (including without limitation that the Purchaser shall settle each part payment and the balance of the Transaction Price# according to the respective dates stipulated in the agreement for sale and purchase), the Vendor will pay the Ad Valorem Stamp Duty payable by the Purchaser for the purchase of the relevant residential property on the agreement for sale and purchase for the Purchaser, subject however to a cap of 12% of the Transaction Price.

**OR**

**(2) (i) An extra 9% discount from the Price; AND**

**(ii) “Ad Valorem Stamp Duty (maximum 4.25% of the Transaction Price)” Benefit**

Subject to the terms and conditions of the relevant transaction documents (including without limitation that the Purchaser shall settle each part payment and the balance of the Transaction Price# according to the respective dates stipulated in the agreement for sale and purchase), the Vendor will pay the Ad Valorem Stamp Duty payable by the Purchaser for the purchase of the relevant residential property on the agreement for sale and purchase for the Purchaser, subject however to a cap of 4.25% of the Transaction Price.

**OR**

**(3) Stamp Duty Benefit**

An extra 13% discount from the Price will be offered to the Purchaser.

# The actual date of payment(s) received by the Vendor's solicitors shall be considered as the date of settlement of payment by the Purchaser.

**(d) 車位認購優惠**

受制於合約，買方簽署臨時買賣合約購買任何下列住宅物業(部分住宅物業包括於此價單內，其餘包括於發展項目其他價單內)可優先認購一個維港•星岸住宅停車位(售價及詳情將由賣方全權及絕對酌情決定，並容後公佈)。詳情以相關交易文件條款為準。

第 3 座 31 樓之 A 單位； 第 3 座 11、12、15、17、19 及 31 樓之 B 單位； 第 3 座 31 樓之 C 單位

**“Carpark Purchase Benefit”**

Subject to contract, the Purchaser who signs the preliminary agreement for sale and purchase to purchase any of the following residential properties (some of which are included in this price list and the remaining of which are included in other price lists of the Development) will have the priority to purchase a residential parking space in the Development (price and details of the purchase will be determined by the Vendor at its sole and absolute discretion and will be announced later). The benefit is subject to the terms and conditions of the relevant transaction documents.

Flat A of 31<sup>st</sup> Floor, Tower 3; Flat B of 11<sup>th</sup>, 12<sup>th</sup>, 15<sup>th</sup>, 17<sup>th</sup>, 19<sup>th</sup> & 31<sup>st</sup> Floor, Tower 3; Flat C of 31<sup>st</sup> Floor, Tower 3

**(e) (只適用於「Super Stars 39」付款計劃)**

簽署臨時買賣合約購買本價單所列之住宅物業之買方可獲成交金額 8.5% 之現金回贈。本優惠的詳情以相關交易文件條款及條件為準。

**(Only applicable to “Super Stars 39” Payment)**

A cash rebate of 8.5% of the Transaction Price will be provided to the Purchaser who signs the preliminary agreement for sale and purchase to purchase a residential property listed in this price list. This benefit is subject to the terms and conditions of the relevant transaction documents.

4)(iv) 誰人負責支付買賣發展項目中的指明住宅物業的有關律師費及印花稅：

**Who is liable to pay the solicitors' fees and stamp duty in connection with the sale and purchase of a specified residential property in the Development:**

- (a) 如買方選用賣方指定之代表律師作為買方之代表律師同時處理其買賣合約、按揭及轉讓契等法律文件，賣方同意為買方支付買賣合約及轉讓契兩項法律文件之律師費用。如買方選擇另聘代表律師作為買方之代表律師處理其買賣合約、按揭及轉讓契等法律文件，買方及賣方須各自負責有關買賣合約及其他轉讓契兩項法律文件之律師費用。  
If the purchaser appoints the Vendor's solicitors to act on his/her behalf in respect of all legal documents in relation to the purchase, the Vendor agrees to bear the legal cost of the agreement for sale and purchase and the assignment. If the purchaser chooses to instruct his own solicitors to act for him in relation to the purchase, each of the Vendor and purchaser shall pay his own solicitors' legal fees in respect of the agreement for sale and purchase and the assignment.
- (b) 買方須支付一概有關臨時買賣合約、買賣合約及轉讓契的印花稅(包括但不限於任何買方提名書或轉售(如有)的印花稅、「額外印花稅」(按《印花稅條例》所定義)、買家印花稅(按《印花稅條例》所定義)及任何與過期繳付任何印花稅有關的罰款、利息及附加費等)。  
All stamp duties on the preliminary agreement for sale and purchase, the agreement for sale and purchase and the assignment (including without limitation any stamp duty on, if any, nomination or sub-sale, any "special stamp duty" defined in the Stamp Duty Ordinance, any "buyer's stamp duty" defined in the Stamp Duty Ordinance and any penalty, interest and surcharge, etc. for late payment of any stamp duty) will be borne by the purchasers.

4)(v) 買方須為就買賣發展項目中的指明住宅物業簽立任何文件而支付的費用：

**Any charges that are payable by a purchaser for execution of any document in relation to the sale and purchase of a specified residential property in the Development:**

有關其他法律文件之律師費如：附加合約、買方提名書、有關樓宇交易之地契、大廈公契及其他樓契之核證費、查冊費、註冊費、圖則費及其他實際支出等等，均由買方負責，一切有關按揭及其他費用均由買方負責。

All legal costs and charges in relation to other legal documents such as supplemental agreement, nomination, certifying fee for Government Lease, deed of mutual covenant and all other title documents, search fee, registration fee, plan fee and all other disbursements shall be borne by the Purchaser. The Purchaser shall also pay and bear the legal costs and disbursements in respect of any mortgage.

5) 賣方已委任地產代理在發展項目中的指明住宅物業的出售過程中行事：

The Vendor has appointed estate agents to act in the sale of any specified residential property in the Development:

賣方委任的代理：

Agent appointed by the Vendor:

長江實業地產發展有限公司

Cheung Kong Property Development Limited

長江實業地產發展有限公司委任的次代理：

Sub-agents appointed by Cheung Kong Property Development Limited:

中原地產代理有限公司 Centaline Property Agency Limited

美聯物業代理有限公司 Midland Realty International Limited

利嘉閣地產有限公司 Ricacorp Properties Limited

香港置業(地產代理)有限公司 Hong Kong Property Services (Agency) Limited

世紀 21 集團有限公司 及 旗下特許經營商 Century 21 Group Limited and Franchisees

太陽物業香港代理有限公司 Sunrise Property HK Agency Limited

云房網絡(香港)代理有限公司 Qfang Network (Hongkong) Agency Limited

福興地產代理有限公司 Fortune Real Estate Agency Co., Limited

香港(國際)地產商會有限公司及其特許會員 Hong Kong (International) Realty Association Limited & Chartered Members

康業物業代理有限公司 Hong Yip Properties Agency Limited

新城物業代理公司 New City Property Agency Company

迎富地產代理有限公司 Easywin Property Agency Limited

新峰物業代理 Sunful Property Agency Co.

領高地產代理有限公司 Leading Properties Agency Limited

請注意：任何人可委任任何地產代理在購買發展項目中的指明住宅物業的過程中行事，但亦可以不委任任何地產代理。

Please note that a person may appoint any estate agent to act in the purchase of any specified residential property in the Development. Also, that person does not necessarily have to appoint any estate agent.

6) 賣方就發展項目指定的互聯網網站的網址為：**www.starsbytheharbour.com.hk**

The address of the website designated by the vendor for the Development is: **www.starsbytheharbour.com.hk**